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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DE 4 D’AGOST DE 2.011 
 
Quan són les 8:30 hores del dijous 4 d’agost de 2.011, es reuneix al Saló d’Actes de la 
Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors: Sr. Joan Peralta Palmer, Sra. Aina Torres Capó i el Sr. Javier Belenguer 
Márquez per part de Convergència per les Illes; Sr. Pere Joan Salleras Vives i la Sra. 
Margalida Barceló, per part del PP, i el Sr. Gabriel Joan Seguí Albertí per part de 

Esquerra-Acord Municipal 
 
Es troba present el Secretari de la Corporació, el Sr. Miquel Francesc Gelabert Morro, el 
qual dóna fe de l’acte. 
 
Es verifica que es dona el quòrum exigit a l’Art. 90 del RD 2568/1986,del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de 
Desembre, per a la vàlida constitució del Ple. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia:  
 

Primera Part. Part resolutòria 
 
1.. Lectura i aprovació de les actes de les sessions plenària extraordinària 

organitzativa de dia 7 de juliol de 2.011  

Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 

2n. Aprovació inicial dels pressupost per l’exercici 2.011 i la plantilla de Personal, 

prèviament dictaminada per la Comissió Especial de Comptes. 

No hi ha deliberacions. 

Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 

3r. Nomenament titular i suplents, dels membres de la Mesa de Contractació, per 

el Contracte d’Obres “Condicionament del Camí de Sa Pedra de S’Ase, Sa Galera i Es 

Cireral” 

Es proposa designar com a membre de la mesa de contractació als següents: 
 
President 
Titular 

Mateu Ferrà Bestard  
Suplent 

Aina Isabel Torres Capó  
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Vocals 
 

Titulars 

Pere Joan Salleras Vives (Grup Municipal Popular) 
Alexandre Oliver Venegas (Arquitecte Tècnic Municipal) 
Miquel Francesc Gelabert Morro (Secretari Interventor Municipal) 
Representant del Consell de Mallorca 
 

Suplent 

Gabriel Seguí Albertí (Grup Municipal Esquerra) 
Josep Garau Casanovas (Suplent) 
Representant del Consell de Mallorca 
 

Secretari 
 
Titular 

Begonya Caules Mascaró  
 
Suplent 

Isabel Albertí Tomàs  
 
No hi ha deliberacions. 
 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 

4t. Assenyalament dies festius al Municipi per 2.012 i dies inhàbils a l’Administració 

municipal, per l’exercici 2.011 

Es proposa com a dies festius per l’exercici 2.012 

25 de juliol “Sant Jaume” 

8 d’agost  “Festivitat Mare de Deu de la Salut” 

Es proposa com a dies inhàbils per 2.011, 

23 de desembre 

30 de desembre 

No hi ha deliberacions. 

 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 
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5è. Aprovació compatibilitat del Sr. Gelabert Morro, per l’exercici de segona 

activitat pública i privada recollida a l’expedient P-01/2011 

No hi ha deliberacions. 

 
Sotmès aquest punt a votació, es aprovat per set (7) vots a favor 

El Secretari agraeix la confiança de tots els membres de la Corporació. 
 
Segona  Part.- Part de Control i Fiscalització de l’Acció de Govern 
 
1.. Anul�lació convocatòria manifestació “Contra les carreres il�legals de motos”  

El Batle, explica que va tenir una reunió amb el Director General de Carreteres i els seus 
tècnics, i es varen mostrar molt predisposat a col�laborar i receptius a les peticions de 
l’Ajuntament, per lo que el vol agrair la tracte que ens ha dispensat. 
 

En principi dibuixaran les ratlles, i després posaran senyalitzacions verticals (discs).  
 
El Sr. Salleras demana on es posaran les senyalitzacions verticals, si a partir del Tram de 
Sa Bastida. 
 
El Batle diu que si, que instal�laran disc de velocitat màxima permesa de 50 km/h. Avui 

precisament el Diari de Mallorca en parla. 
 
El Sr. Seguí, demana si a Sa Torreta també en posaran. 
 
El Batle diu que també està demanat. 
 

El Sr. Seguí, diu que les mesures són bones, però insuficients per desconvocar una 
manifestació, la gent del poble estava animada a participar-ho. Així mateix, diu que 
dins el poble s’han d’instal�lar senyalitzacions de velocitat màxima de 30 km/h, i posar 
badens. 
 
El Batle, diu que no es va arribar a tant de nivell de detall a la reunió, però se’n pot 

parlar. 
 
La Sra. Vives, diu que els badens haurien de tenir la pronunciació que es pugui. 
 
El Sr. Seguí, diu que els badens s’haurien d’instal�lar des de “Es Comellà” fins a Son 
Tomàs. 

 
El Batle, diu que respecte, l’opinió del Sr. Seguí, sobre la no desconvocatòria, però ell 
entén que les Administracions competents, s’han mostrat sensibles, i han actuat de 
seguida, i crec que s’ha aconseguit l’objectiu que en principi es perseguia. 
 

El Sr. Seguí, demana per què te aquest interès en que no hi hagi manifestacions. 
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El Batle, diu que ell assumeix la responsabilitat de la desconvocatoria, en dissabte 
d’estiu causa un perjudici al municipi, i atès que s’ha aconseguit el que ell considera 

que es perseguia, pensa que el millor era desconvocar-la. 
 
El Sr. Seguí, diu que l’acte de protesta no va contra ningú. 
 
El Batle, diu que el primer perjudicat de la manifestació, és el poble, un tancament de 
carreteres suposa indubtablement un perjudici per el poble, l’exercici d’una 

manifestació, es el recurs davant un fracàs amb les negociacions amb les 
Administracions, i no ha estat així. 
 
El Sr. Seguí, diu que era necessària. 
 

El Batle, diu que ha estat efectiva la convocatòria, perquè ha aconseguit inicialment el 
que es pretenia. 
 
El Sr. Salleras, diu que si es convoca, i les Administracions, son senseibles amb el que es 
reclama i mostren predisposició a ajudar, es coherent desconvocar. L’Administració ha 
actuat, per tant la convocatòria no té sentit. 

 
La Sra. Vives, diu si es farà alguna actuació policial contra les motos. 
 
El Batle, diu que es fan gestions amb la Direcció General de Tràfic, per signar un 
conveni, per instruir procediments sancionadors contra els motoristes. 
 

La Sr. Vives, insisteix,que es molt necessari instal�lar badens., com per exemple el 
d’Esporles. 
 
El Sr. Seguí, diu que el d’Esporles, no són legals. 
 
El Batle, diu que efectivament, no s’ajusten a la normativa. 

 
El Sr. Belenguer diu que a Son Tomàs, fa molta falta. 
 
El Sr. Seguí, diu que tenen que ésser ajustats a la normativa, però amb un efecte òptic 
pronunciat, i apel�lar a la responsabilitat de la gent. 

 
El Batle, diu que la convocatòria ha estat una mesura encertada, i una vegada 
concretat amb les Administracions, les mesures i les senyalitzacions, es farà una 
valoració . 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 09:05 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretari don fe amb el vist i plau 
del Sr. Batle. 
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Banyalbufar, 4 d’agost de 2.011 

 
 
 
Vist i plau 
 
 

 
El Batle ,       El Secretari 


